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Guide for authors 

 

1. GAMMA is a peer-reviewed journal of radiological sciences and technologies published annually by the 

Department of Medical Imaging and Radiological Technology in Yuanpei University of Medical Technology.  

2. Publication types include original research papers, review articles, case reports, special articles, brief 

communications, technical innovations and notes, new intelligence, and correspondence. The submitted 

manuscripts should neither be published previously nor be submitted to another journal.  

3. Upon acceptance of the manuscript, it is a requirement that the authors sign a Copyright Transfer Form to 

transfer the copyright of the published articles to GAMMA. 

4. Manuscripts should be prepared according to “Recommendation for the Conduct, Reporting, Editing, and 

Publication of Scholarly Work in Medical Journals” published by the International Committee of Medical 

Journal Editors. (http://www.icmje.org/) In order to follow the recommendation, the editors may make changes 

in the manuscripts when necessary.  

5. The manuscript can be written either in Chinese or in English. During submission, each manuscript should 

include the following parts in order: 

Title page: title, names of authors, affiliations, corresponding authors and contact information 

Abstract: title, abstract, 3 to 5 keywords 

Main body: introduction, materials and methods, results, discussion, acknowledgements (optional), references 

Tables and figure legends 

Abstract translation: For a manuscript written in Chinese, an English abstract should be included. 

6. References are listed in order in which they appear in text. In text citations are numbers in square brackets. 

Names of the journals are abbreviated according to the Index Medicus. 

Examples： 

1. Feely J, Wilkinson GR, Wood AJJ. Reduction of liver blood flow and propanol metabolism by cimetidine. 

N Engl J Med 1981;304:691-695. 

2. Yu MD, Chen WL, Jiau SF, et al. Comparison of radioimmunoassay and fluorescence polarization 

immunoassay data related to determination of cyclosporine concentrations of heart transplant patients. 

Ann Nucl Med Sci 1992;5:143-147. 

3. Kaplan NM. Coronary heart disease risk factors and anti-hypertensive drug selection. J Cardiovasc 

Pharmacol 1982;4 (Suppl 2):186-365. 

4. Anonymous. Neurovirulence of enterovirus 70 [Editorial]. Lancet 1982;1:373-374. 

5. Tada A, Hisada K, Suzuki T, et al. Volume measurement of intracranial hematoma by computed 

tomography. 

6. Neurol Surg (Tokyo) 1981;9:251-256. [In Japanese; English abstract]. 

7. Araki G, Prognosis in thalamic hemorrhage. Jpn J Stroke 1981;3:120-122. [In Japanese]. 

8. Begent RHJ, Jewkes RF. Radiolabelled antibodies for imaging of gastrointestinal tumours. In: Robinson 

PJA, ed. Nuclear Gastroenterology. 1st ed. Edinburgh: Churchill Livingston; 1986:145-156. 

7. When the manuscript is accepted for publication, an article publication fee of NTD1,000 will be charged to the 

authors. Three printed copies of the issue will be sent to the corresponding author after journal publication. 

8. Submission is completed by sending the manuscript and figures via e-mail to gamma@mail.ypu.edu.tw 

followed by a confirmation call to our office on (03)6102306.   
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加馬投稿簡則 

 

1. 加馬(以下簡稱本期刊)為元培醫事科技大學醫學影像暨放射技術系發行之年刊。本期刊為同儕審查期

刊(peer review journal)，評審小組由主編召集專業評審委員組成。歡迎與放射科學與技術相關的著作投

稿。 

2. 本期刊接受原創研究論文(Original Research Papers)、文獻回顧(Review Articles)、病例報告(Case Reports)、

特稿(Special Articles)、短論(Brief Communications)、技術要言(Technical Innovations and Notes)、新知訊

息(New Intelligence)等類型之投稿。投稿稿件須未曾發表且不同時投稿於其它期刊。 

3. 稿件如經本期刊刊登，將請作者填寫「著作權讓與同意書」，版權即屬本期刊所有。 

4. 稿件撰寫敬請符合 International Committee of Medical Journal Editors 發表之 Recommendations for the 

Conduct, Reporting, Editing, and Publication of Scholarly Work in Medical Journals)(http://www.icmje.org/)，

本期刊保留稿件內容之修改與取捨權利。 

5. 本期刊接受中英文投稿，稿件應按下列順序撰寫： 

首頁：包括題目、作者姓名、隸屬單位、通訊作者姓名、地址、電話、傳真、e-mail。 

摘要：包括題目、摘要、3至 5個關鍵詞。 

本文：依需求可包括前言、材料與方法、結果、討論、誌謝、參考文獻等段落。 

表格、圖片說明：依表格、圖片在本文出現順序，置於本文之後。 

翻譯摘要：中文稿件以英文撰寫。包括題目、作者姓名、隸屬單位、摘要、關鍵詞。 

6. 參考文獻按照引用先後順序排列，以阿拉伯數字中括弧表示於內文中。期刊名稱縮寫方式請參考 Index 

Medicus。 

範例： 

1. Feely J, Wilkinson GR, Wood AJJ. Reduction of liver blood flow and propanol metabolism by 

cimetidine. N Engl J Med 1981;304:691-695. 

2. Yu MD, Chen WL, Jiau SF, et al. Comparison of radioimmunoassay and fluorescence polarization 

immunoassay data related to determination of cyclosporine concentrations of heart transplant 

patients. Ann Nucl Med Sci 1992;5:143-147. 

3. Kaplan NM. Coronary heart disease risk factors and anti-hypertensive drug selection. J Cardiovasc 

Pharmacol 1982;4 (Suppl 2):186-365. 

4. Anonymous. Neurovirulence of enterovirus 70 [Editorial]. Lancet 1982;1:373-374. 

5. Tada A, Hisada K, Suzuki T, et al. Volume measurement of intracranial hematoma by computed 

tomography. Neurol Surg (Tokyo) 1981;9:251-256. [In Japanese; English abstract]. 

6. Araki G, Prognosis in thalamic hemorrhage. Jpn J Stroke 1981;3:120-122. [In Japanese]. 

7. Begent RHJ, Jewkes RF. Rdiolabelled antibodies for imaging of gastrointestinal tumours. In: 

Robinson PJA, ed. Nuclear Gastroenterology. 1st ed. Edinburgh: Churchill Livingston; 1986:145-

156. 

8. 陳輝墉、曾凱元、高潘福、黃妙珠。核醫骨骼造影在人工全髖關節鬆脫或感染之評估。臺灣

醫誌 1986;554-560。 

9. 張文成。基礎核子醫學，一版。臺北：華杏，1982：97-110。 

7. 出刊經費由作者負擔，作者若經通知接受刊登，即應繳交新台幣 1,000 元整。被接受發表之文稿，通

訊作者可免費獲贈當期加馬 3本。 

8. 投稿請將文稿內容及圖檔寄至 gamma@mail.ypu.edu.tw，並來電(03)6102306確認。 

http://www.icmje.org/
mailto:或以電子郵件投稿方式將文稿內容及圖檔寄至wylin@vghtc.gov.tw



